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Torroella de Montgrí 

Lluís Companys, sense carrer 
El Consistori denegà el permís 

(Dels nostres corresponsals, Àngel 
Quintana I Miquel Riera). - E l prop-
passat dia 15, aniversari de l'afusella-
ment del president-màrtir Lluís Com-
panys, hom havia de celebrar a 
Torroella de Montgrí dos actes. 

Un d'ells era la inauguració d'una 
plaça amb el nom de "Lluís Com-
panys", a l'actual carrer del "Fut-
bol". Aquest acte era promogut pels 
mateixos veïns, els quals prèviament 
havien fet una sol·licitud a l'Ajunta-
ment, demanant el canvi de nom del 
carrer per considerar que el que hi ha 
és desafortunat, car origina moltes 
confusions amb el carrer del camp de 
futbol (Ramon Boy). Els veïns, en llur 

escrit, es comprometien a pagar la 
placa i les despeses de la seva col·lo-
cació. Però Tacte no es va poder dur 
a terme, degut a la negativa del con-
sistori. Aquest donà com a raó princi-
pal que "als carrers de Torroella no hi 
ha d'haver noms de cap tendència 
política". 

L'altre acte, que si fou possible de 
realitzar, consistí en una conferència 
a càrrec de Josep Maria Poblet, home 
que visqué prop de Companys i que 
explicà d'una manera molt biogràfica 
la vida de I'il·lustre patriota. Aquest 
acte va ésser organitzat per la secció 
local de l'Esquerra Republicana de 
Catalunya. Caricatura de Lluís Companys, publicada a 

"Oriflama". 

Llançà 

Reunions de l'Ajuntament amb els representants del 
poble 
Cal resoldre ben aviat els greus problemes urbanístics de la població 

(Del nostre corresponsal, Josep 
Maria Salvatella). —Sembla que les 
coses van canviant. L'Ajuntament, 
presidit pel senyor Joaquim Pey, bat-
lle en funcions per malaltia del titular 
senyor Ricard Suñer, ha convocat ja 
dues reunions amb representants dels 
diferents partits polítics, sindicats i 
entitats locals. 

Els temes a tractar han estat diver-
sos i de veritable importància per a la 
vida present i futura de la vila. Potser 
el més rellevant és la presentació i de-
bat sobre l'adequació, i posterior revi-
sió, del Pla General d'Urbanització a 
la nova Llei del Sòl. Els tècnics que 
han treballat en el projecte l'explica-
ren punt per punt en els plànols i res-
pongueren a les preguntes dels assis-
tents. La decisió general fou d'accele-
rar els tràmits per tal de poder resol-

ia 

dre ben aviat els greus problemes ur-
banístics que té emplaçats Llançà. 
Per altra banda, es féu palesa la preo-
cupació dels presents per evitar, sigui 
com sigui, l'atur laboral —possible al-
gun dia— en el sector de la construc-
ció. 

Un altre aspecte tractat fou la si-
tuació econòmica de l'Ajuntament, de 
la qual es donà un breu informe i que 
serà explicada amb més detall en una 
propera reunió. 

També s'encetaren ¿tres temes de 
conversa, com ara: les més recents 
obres del municipi, la previsió del 
subministre d'aigua potable, el sane-
jament de les platges, l'adequació de 
la plantilla de treballadors municipals 
í la possible construcció d'una Llar 
dels Jubilats, en col·laboració amb la 
Caixa d'Estalvis. 

Creiem que l'Ajuntament ha sabut 
enforcar amb intel·ligència el moment 
actual. És important, sempre, portar 
la iniciativa. I, ara més que mai, la 
gestió pública ha de ser oberta i trans-
parent. 

A més, el Consistori pot comptar, 
davant les decisions compromeses 
que haurà de prendre, amb el recolza-
ment del poble. 

CASAMENT 
El dissabte, 15 d'octubre, s'han 

unit en matrimoni, a l'església parro-
quial de Sant Vicenç, d'aquesta vila, 
Antoni Godoy i Tomàs, redactor de 9 
PAÍS, i Carme Nogué i Ayats. 

No val dir com els desitgem tota 
mena de felicitats. 


